

### 書院運動員周年聚餐 30/3/2007 UC Sports Team Annual Dinner



多位聯合校友抽空參加本年度的運動員聚餐，與院長及聯合體育部導師聚舊。左起：新亞書院院長黃乃正校友(73/化學)、體育部盧德溪先生、書院導師陳耀武先生、葉銜忻校友夫人及葉校友(74/工管)、院長馮國培教授、麥永光校友(76/政政)、魏雁濱校友(74/政政)及譚劍心校友(76/社工)。

UC Alumni attending this year's UC Sports Team Annual Dinner and gathering with College Head and staff of Physical Education Unit. From left: Professor Henry Wong (73/CHM), Head of New Asia College, Mr Lo Tak Kai, Physical Education Unit, Mr Chan Yiu Mo, College Tutor, Mrs and Mr Vinton Ip(74/BBA), Professor Fung Kwok Pui, College Head, Mr Mak Wing Kwong (76/GPA), Professor Ngai Ngan Pun (74/GPA) and Mr Tam Kim Sum (76/SWK).

### 二零零七年書院畢業同學惜別會 13/4/2007 2007 Graduation Class Farewell Party



二零零四年級社「互聯社」社長蕭嘉瑜同學(左)致送紀念品予書院，由院長馮國培教授接受。

Professor Fung Kwok Pui, College Head accepting the souvenir to United College from Ms Siu Ka Yue, Chairperson of the 2004 Class Society (left).



院長馮國培教授及輔導長劉行榕教授向畢業班同學致勉詞。  
Professor Fung Kwok Pui, College Head, and Professor Alaster Lau, Dean of Students, delivering speeches at the Farewell Party.



院長馮國培教授(中)分別頒發何建陽校友傑出運動員獎予古偉牧同學及吳志偉同學，與及天運洋行傑出運動員獎予謝穎紅同學及曾慶禮同學。

Professor Fung Kwok Pui, College Head (Centre) presenting Mr Ho Kin Yeung

Outstanding Athlete Awards to Mr Koo Wai Muk Prentice and Mr Ng Chi Wai, as well as Teams & Sports Outstanding Athlete Awards to Ms Tse Wing Hung and Mr Tsang Hing Lai.



院長馮國培教授(最右)頒發胡世榮最有價值運動員獎予劉恩賜同學(右二)，由輔導長劉行榕教授(左二)及社工學系系主任鄧廣良教授陪同。

Professor Fung Kwok Pui (far right) presenting Wu Sai Wing The Most Valuable

Athlete Award to Mr Lau Yan Chi (second from right), accompanied by Professor Alaster Lau, Dean of Students (second from left) and Professor Tang Kwong Leung, Chairman of Department of Social Work.



輔導長劉行榕教授頒發證書予本年聯合書院傑出體育服務獎得獎者。

Professor Alaster Lau, Dean of Student presenting certificates to students who received United College Outstanding Sports Service Awards.

### 書院粵語辯論隊奪二零零七年中大五角賽冠軍 18/4/2007 The College Cantonese Debate Team Won Championship Title in the CU Pentagonal Competition in 2007



書院粵語辯論隊於中大五角辯論的冠軍賽中以二比一擊敗逸夫辯論隊，奪得此項賽事的冠軍。

The College Cantonese Debate Team won the overall champion for the University's Pentagonal Debate Competition in the final match against Shaw College.